



Zhengzhou Kaishan Mechanical & Electrical Equipment Co., Ltd
郑州开山机电设备有限公司

CERTIFICATE / СЕРТИФИКАТ

We, KAISHAN, Hereby authorize :Mr. Nurlan Aldiyarov is the official Sales Representative of Zhengzhou Kaishan Mechanical & Electrical Equipment Co., Ltd. on the territory of Kazakhstan, Uzbekistan, Kyrgyzstan, Tajikistan Russia, and Central Asia.

It is endowed with the right to sell and service Kaishan Brand Drilling equipments, Air Compressors and spare parts, holding exhibitions and presentations.

Мы, КАЙШАНЬ, настоящим уполномочиваем: Нурлан Алдияров является официальным торговым представителем "Zhengzhou Kaishan Mechanical & Electrical Equipment Co., Ltd " на территории Казахстан, Узбекистан, Кыргызстан, Таджикистан России и Средней Азии.

Он наделен правом продавать и обслуживать буровое оборудование марки Kaishan, воздушные компрессоры и запасные части, проводить выставки и презентации.

Validity of the certificate is from January.1st,2022 to December.31st,2023

Срок действия сертификата с 1 январь 2022 года по 31 декабря 2023 года

Authorized by/Уполномоченный по:

Zhengzhou Kaishan Mechanical & Electrical Equipment Co., Ltd

Signed by:

张艺

ZHENGZHOU KAISHAN MECHANICAL & ELECTRICAL EQUIPMENT CO., LTD
郑州开山机电设备有限公司